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Spørgsmål nr. S 371 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til:  

Dato: 17. november 2020 

Stillet af: Marlene  Ambo-Rasmussen (V)  

Finder ministeren, at det er en bekymrende udvikling, at tal fra Dansk 

Fertilitetsselskab viser, at 2019 forventes at blive det første år nogensinde, 

hvor mere end hvert 10. barn er undfanget ved assisteret reproduktion, og 

hvad agter ministeren i givet fald at gøre for at ændre dette?  

(Spm. nr. S 371). 

Begrundelse 

Der henvises til Kristeligt Dagblads artikel af 28. oktober 2020: 

”Rekordmange børn bliver født efter kunstig befrugtning”. 
 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marlene.Ambo-

Rasmussen@ft.dk og til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 
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